
Internet consultatie VSV

Beste lezer,

Graag wil ik een opmerking maken over de hoogte van de subsidiegelden die de komende 4 jaren 
beschikbaar komen. 
Als ik het allemaal goed gelezen en begrepen heb zal het beschikbare subsidiebedrag lager zijn dan de 
afgelopen jaren.
-Het vaste bedrag voor de contactscholen vermindert met €2.500 per jaar (totaal €10.000). 
-En via de accountmanager (mevrouw Elly Klap) begreep ik dat ook de bijdrage aan de 
contactgemeente met iets van €6.000 per jaar zal verminderen (totaal €24.000). Dat laatste kan ik niet 
precies uit de regeling halen, de berekening is niet bijgevoegd. Wel lees ik in de toelichting onder het 
kopje ‘financiële gevolgen’ de volgende zin: “ De hoogte van de bedragen per regio met betrekking tot 
de uitkering van het regionaal programma vanaf 2021, blijven gelijk ten opzichte van de hoogte van de 
uitkering per regio in 2020. Het besluit zal hiervoor in 2020 worden aangepast.” 
Dit lijkt in tegenspraak met wat mevrouw Elly Klap tegen mij zei. 
Ik zou graag vernemen wat de juiste bedragen zijn.
 
Maar goed, er is dus sprake van een verlaging (in meer of iets mindere mate).
Dit alles heeft te maken met het feit dat er een RMC regio is bij gekomen. 
Eerlijk gezegd vind ik dat een hele treurige constatering. Kennelijk zijn er redenen in de regio 
Nijmegen om iets aan de structuur te willen veranderen, maar waarom moeten wij daaraan bijdragen? 
Wat is de reden dat het benodigde bedrag niet ergens anders uit de begroting wordt vrijgemaakt?
En dan wil ik ook nog een opmerking maken over het punt dat er geen loon- en of prijsindexatie wordt 
toegepast. We weten allemaal dat de kosten stijgen. Feitelijk betekent het dus dat we minder kunnen 
doen dan de afgelopen jaren. En dat terwijl de VSV cijfers stijgen en het vraagstuk groter en 
complexer wordt.
Ik verzoek u dan ook uw financiële uitgangspunten te heroverwegen in die zin dat er geen verlaging 
wordt doorgevoerd als gevolg van een extra RMC regio en dat er een % loon- en prijscompensatie 
wordt doorberekend op de subsidiebedragen.

Ik heb een vraag over de toelichting op artikel 2.7
De datum van indiening is uiterlijk gesteld op 30 juni 2020. 
Gelet op het feit dat er nog een hele besluitvormingsprocedure in de regio moet plaatsvinden, is 30 
juni voor mij een uiterste datum. 30 juni is een dinsdag en op die dag zal het programma in het college 
worden vastgesteld, waarna ik de aanvraag meteen toestuur. Eerder zal het niet lukken om de aanvraag 
in te dienen. Ik lees in de regeling dat er eenmalig een hersteltermijn is om onvolkomenheden te 
herstellen (mocht dat onverhoopt aan de orde zijn). Wat ik dan wel vreemd vind is dat deze 
hersteltermijn niet lijkt te gelden als de aanvraag op 30 juni wordt ingediend, of lees ik dat verkeerd? 
Er staat namelijk dat een herstelde aanvraag zo snel mogelijk maar uiterlijk voor het einde van de 
aanvraag-periode moet zijn ingediend. Heeft u het dan over 30 juni als ‘ einde aanvraag-periode’? 

Ik zou graag zien dat er ook voor de aanvragen die op 30 juni ingediend worden ook een hersteltermijn 
kan gelden, als dat nodig mocht blijken te zijn. 

In de toelichting op artikel 2.7. staat overigens het jaartal 2019, waar dit 2020 moet zijn….

Voor het overige heb ik geen opmerkingen over de regeling. Ik stel vast dat hij duidelijk is en in lijn 
met wat er eerder naar buiten is gekomen.

Met vriendelijke groet,
J. Harms
Programmamanager VSV 
Regio Westfriesland en Noord-Kennemerland
11 februari 2020


